

國際講習會照片集錦(四)

International Assembly photo gallery

國際扶輪新聞 - 2011 年1 月20日

照片由扶輪形象阿爾斯亨森和莫妮卡提供

Photos by Alyce Henson and Monika Lozinska-Lee/Rotary Images



在 2011 年國際講習會的配偶文化交流、社交活動當中胡安·佩德羅·Torroba 和賈法裡· Cadorette 正在享受著。

Juan Pedro Torroba and Jeffry Cadorette enjoy the festivities during the Spouses Cultural Exchange, a social event at the 2011 International Assembly.



在 2011 年國際講習會地區總監當選人及其他扶輪領導人的配偶們展示她們為配偶的服務計劃所準備的識字的工具包。

Spouses of district governors-elect and other Rotary leaders display the literacy kits they prepared for the Spouses Service Project at the 2011 International Assembly.



在 2011 年國際講習會地區總監當選人及其他扶輪領導人的配偶們為配偶的服務計劃準備著識字的工具包。

Spouses of district governors-elect and other Rotary leaders prepare literacy kits for the Spouses Service Project at the 2011 International Assembly.



在 2011 年國際講習會舉行的社交活動的配偶文化交流當中，克里斯蒂娜·Tich 試穿傳統服飾。

Cristina Tich tries on a traditional outfit during the Spouses Cultural Exchange, a social event held at the 2011 International Assembly.



與會者於 2011 年國際講習會享受配偶文化交流。

Participants enjoy the Spouses Cultural Exchange at the 2011 International Assembly.



在 2011 年國際講習會的配偶文化交流上，美國德州 5730 地區總監當選人戴維·諾里斯和美國賓夕法尼亞州 7370 地區總監當選人愛麗絲·基辛格的配偶羅伊三·基辛格，提供高達草帽。

Governor-elect David B. Norris, of District 5730 (Texas, USA), and Roy C. Kissinger, spouse of Governor-elect Alice Kissinger, of District 7370 (Pennsylvania, USA), offer up straw hats during the Spouses Cultural Exchange at the 2011 International Assembly.